

DOMINION BUREAU OF STATISTICS

OTTAWA - CANADA

Published by Authority of the Minister of Industry, Trade and Commerce

CATALOGUE No.

63-009

MONTHLY - MENSUEL

BUREAU FÉDÉRAL DE LA STATISTIQUE

Publication autorisée par le ministre de l'Industrie et du Commerce

Vol. 13, No. 5
Price: \$1.00 a year

Vol. 13, N° 5
Prix: \$1.00 par année

FARM IMPLEMENT AND EQUIPMENT SALES

VENTES D'INSTRUMENTS ET D'OUTILLAGE AGRICOLES

January to May 31 1971 - Du 1er janvier au 31 mai

This report shows estimated dollar sales to end-users of farm machines and equipment, garden tractors, attachments and repair parts; and estimated unit sales to end-users of selected machinery lines for the period indicated above. Dollar sales are valued at dealers' buying price. The estimates are calculated from data reported by a panel of major manufacturers. Final annual figures and detailed commodity data based on a full-coverage survey, are published in Farm Implement and Equipment Sales (Cat. No. 63-203 Annual).

Ce bulletin donne une estimation des ventes, exprimée en dollars, aux utilisateurs finals de machines et de matériel agricoles, les tracteurs de jardin, les accessoires et les pièces de rechange, ainsi qu'une estimation du volume des ventes aux utilisateurs finals de certains types de matériel au cours de la période susmentionnée. Le montant des ventes en dollars est fondé sur le prix coûtant aux marchands. Les estimations sont calculées à partir des renseignements fournis par un groupe de grands fabricants. Les chiffres annuels définitifs et le détail des produits obtenus à partir d'un recensement exhaustif font l'objet du bulletin Ventes d'instruments et d'outillage agricoles (publication annuelle, n° 63-203 au catalogue)

TABLE 1. Estimated Farm Implement and Equipment Sales by Province
(Value at wholesale price)

TABLEAU 1. Estimations de la valeur des ventes d'instruments et d'outillage agricoles par province
(Valeur au prix de gros)

Province	Total all machines (including repair parts)			Repair parts		
	Total, toutes machines (y compris pièces de rechange)			Pièces de rechange		
	1970 ^r	1971	Change - Variation	1970 ^r	1971	Change - Variation
	\$'000		%	\$'000		%
CANADA	95,667	119,415	+ 24.8	23,856	29,115	+ 22.0
Atlantic - Provinces - de l'Atlantique	4,823	5,014	+ 4.0	1,438	1,840	+ 28.0
Québec	13,886	14,802	+ 6.6	3,824	4,381	+ 14.6
Ontario	31,628	36,091	+ 14.1	7,079	8,480	+ 19.8
Manitoba	8,470	9,354	+ 10.4	1,856	2,171	+ 17.0
Saskatchewan	15,382	25,790	+ 67.7	4,003	5,914	+ 47.7
Alberta	17,140	24,078	+ 40.5	4,300	5,028	+ 16.9
British Columbia - Colombie- Britannique	4,338	4,286	- 1.2	1,356	1,301	- 4.1

^r Revised figures. - Nombres rectifiés.

Merchandising and Services Division

Division du commerce et des services

July - 1971 - Juillet
6403-509

The contents of this document may be used freely but DBS should be credited when republishing all or any part of it.

Le présent document peut être reproduit en toute liberté pourvu qu'on indique qu'il émane du B.F.S.



1010679093

TABLE 2. Estimated Number of Units Sold (Dealers' Sales to Users)
Five Months Ending May 31, 1971

TABLERAU 2. Nombre estimatif d'unités vendues (ventes des marchands aux utilisateurs)
cinq mois se terminant le 31 mai, 1971

Province	Tractors (wheel type) farm-use Tracteurs (à roues) usage agricole						Combindes Moissonneuses- batteuses		Automatic hay balers Presses à foin automatiques			
	Under 40 h.p. Moins de 40 h.p.		40-79 h.p. 40 à 79 h.p.		80 h.p. and over 80 h.p. et plus		Total	1970 ^F		1971		
	1970 ^F	1971	1970 ^F	1971	1970 ^F	1971					1970 ^F	1971
Canada	1,389	1,079	2,486	3,072	1,569	2,140	5,444	6,291	184	183	358	217
Atlantic Provinces and Quebec - Provinces de l'Atlantique et Québec	556	355	634	875	57	58	1,247	1,288	77	64	158	32
Ontario	619	482	1,247	1,396	200	302	2,066	2,180			53	27
Prairie Provinces and British Columbia - Provinces des Prairies et Colombie-Britannique	214	242	605	801	1,312	1,780	2,131	2,823	107	119	147	158

^F Revised figures. - Nombres rectifiés.